

娱乐特别效果发牌监督
Entertainment Special Effects Licensing Authority
运送烟火特别效果物料申报表
Report of Conveyance of PSEM

运送许可证编号: _____ 运送日期: _____
Conveyance Permit No. : _____ Date of Conveyance: _____

运送烟火特别效果物料所使用的车辆及/或船只:
Vehicle and/or vessel used for conveyance of PSEM:

车辆登记号码: _____ 船只登记号码^(备注3): _____
Vehicle Registration No. : _____ Vessel Registration No. ^(Note 3): _____

负责运送烟火特别效果物料的特别效果技师/助理:
Special Effects Operator(s)/Assistant(s) supervising the conveyance of PSEM:

姓名: Name:	牌照号码: Licence No:
_____	_____
_____	_____
_____	_____
_____	_____

- 备注: (1) 运送许可证持牌人根据运送许可证的条款运送烟火特别效果物料后, 必须于七天内向监督填交本表格。如能提出合理解释, 监督会考虑延长这七天的期限。
Notes The holder of this permit shall complete and return this Form to the Authority within seven days after conveyance of the PSEM. This 7-day period may be extended if the permittee can produce excuses acceptable to the Authority.
- (2) 请将本表格传真(传真号码: 3101 0929)或电邮(电邮地址: esela@createhk.gov.hk)本处。
Please submit this Form by fax (Fax No.: 3101 0929) or by email (Email Address: esela@createhk.gov.hk).
- (3) 请附上证明文件(例如: 租用船只的收据)。
Please attach copies of the supporting documents (e.g. receipt of hiring a vessel).

持牌人姓名/公司名称: _____ 签署或盖章: _____
Holder of the Permit: _____ Signed or stamped: _____

日期: _____
Date: _____